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 Vanhus- ja vammaisneuvosto keskustelee neuvoston ja hyvinvointialue 

Pohteen yhteistoiminnasta.  
 

Pohteen vanhusneuvostoon ja Pohteen vammaisneuvoston kokouksiin 
Muhoksen kunnan edustajina osallistuneet Pirkko Häikiö ja Susanna 
Ukkola alustavat asiaa. 
 

Esittelijä puheenjohtaja 
 

Päätösesitys Vanhus- ja vammaisneuvosto merkitsee tiedoksi kokouksessa käydyn 
keskustelun. 
 
Käsittely: Kokouksessa oli läsnä vanhusneuvoston edustaja Pirkko Häikiö, 
joka kertoi tyhjentävästi vanhusneuvoston kokouksen annista. Pohteen 
seuraava kokous on 1.12.2023 Oulun Scandic-hotellissa, johon on 
lupautunut Pirkko Häikiön varahenkilö Risto Nuutinen. Samana päivänä 
samassa paikassa on POP-soten loppuseminaari, johon on 
ilmoittautuminen 16.11.2024 mennessä.  
Pohteen palautetta ja kehittämisehdotuksia on mahdollista antaa Orchidea- 
alustalle.  
Vammaispuolen edustaja Susanna Ukkola ei ollut paikalla.  
 
Keskustelua käytiin yhteistyöstä hyvin vilkkaasti. Todettiin seuraavaa:  
- ikäihmisten digipalvelut Muhoksella huolestuttivat. Pohteen palveluista ja 
puhelinnumeroista toivotaan laadittavan paperista esitettä Muhoksen 
kunnassa jaettavaksi Päiväkeskukseen, kirjastoon, eläkeläisjärjestöihin ja 
kunnantalon Infoon. Sitä toivottiin ylläpidettävän ajantasalla. Kaikilla ei ole 
laitteita eikä osaamista mobiilipalveluiden käyttöön.  
- asiakasmaksukaton täytyttyä on haettava maksuttomuutta itse, jos on 
varaton.  
- hyvinvointikoordinaattoria kaivattiin kipeästi ja hänen palkkaustaso ja 
tehtävät puhuttivat.  
- rokotukset aikaisemmin Päiväkeskuksessa, nyt Terveyskeskuksessa, 
jonne kulkeminen hankalaa monelle vanhukselle. Anu Plaketti vie terveiset 
johtavalle lääkärille. 
- Ikäneuvolan palvelut takaisin Päiväkeskukseen, laboratoriopalveluja 
toivottiin sinne myös.  
- toivottiin mahdollisuutta käyttää Sirkka Väreen testamenttivaroja 
palvelulinjan mahdollistamiseksi  
Todettiin, että Hyvinvointikertomus on hyvä. 
 

Päätös Vanhus- ja vammaisneuvosto hyväksyi puheenjohtajan esityksen. 
 
___________ 


